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Magyar Sport Háza, III. emeleti nagy tárgyaló 

Elnökségi tagok: 

Csiba Péter  sportszakmai alelnök 
Pusztai Csaba  gazdasági alelnök 
Kökényesi György elnökségi tag 
Daragó István elnökségi tag 
Dr. Szűcs Viktor elnökségi tag 
Rieb György  elnökségi tag 
Sasvári Sándor elnökségi tag 
Tóth István  tiszteletbeli elnök 

Meghívott vendégek: 

Dr. Rezes Zoltán jogi képviselő 
Sutus-Juhász Tímea  főtitkár  
Déczi Ferenc  Motocross Szakágvezető 
Nádasdi János Salak Szakágvezető 
Tarapcsák Péter  Old Timer Szakágvezető 
Hadnagy József  Dragbike Szakágvezető 
Soóky László  Felügyelő Bizottság elnök 
Soós Géza  Sportbírói Bizottság elnök 
Bakó Péter  Környezetvédelmi Bizottság elnök 
Majosházi Péter Értékelési Bizottság elnök 
Szelei Ferenc   " # �  � $ % & � $ � $ ' � ( �  � � � ) � � * + �

 köszöntötte az elnökséget, a meghívott vendégeket, és az 
elnökségi ülést megnyitotta. Felkérte Sutus-Juhász Tímea főtitkárt az emlékeztető 
vezetésére. Hitelesítő személyek Daragó István és Kökényesi György a névsorrend elve 
alapján. � � , � � � � , � � � � � * + � - . % / $ � 0 �   $ � 1 � . � / $ � . 2 % . � �
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A napirendi pontok közé kerüljön fel a tagfelvétel is, mivel időközben érkezett egy 
tagfelvételi kérelem is. 

Pusztai Csaba kérte az elnökséget, hogy ezzel a módosítással fogadja el az elnökségi ülés 
napirendjét. � � , � � � � , � � � � � * + � - . % / $ � 0 �   $ � 1 � . � / $ � . 2 % . � �
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Napirendi pontok: 

1. Előző ülés határozatainak áttekintése  
2. MAMS gazdasági ügyek  
3. SZT ülésről beszámoló – határozatok ismertetése, javaslatokra vonatkozó 

határozatok (szabályzatok, díjtábla, licenc rendszer, versenynaptárak, alapkiírások, 
sportkoncepció, sportdiplomáciai költségvetési terv, képzési terv)  

4. Fegyelmi Bizottság beszámolója  
5. Központi díjkiosztó  
6. Tagfelvétel  
7. Egyebek  

  

  

1. napirendi pont 
  
Pusztai Csaba elmondja, hogy az előző ülés határozatai végrehajtódtak illetőleg 
végrehajtás alatt vannak, mint a fellebbviteli ügy, amely tárgyalása december 18-án 
lesz. A központi díjkiosztó ezen az ülésen is napirenden van (5. napirendi pont) és az 
SZT-t érintő határozatokkal kapcsolatban pedig a 3. napirendi pontban kapunk 
tájékoztatást a határozatokról és javaslatokat az elnökség elé terjesztendő témákban. Az 
előző elnökségi ülésről átkerült Fegyelmi Bizottság beszámolója is ezen az ülésen került 
újra napirendre a 4. pontban. 
  
A második napirendi ponttal kapcsolatban levezető elnök felkéri a nem elnökségi tagokat, 
hogy hagyják el a termet, mivel már a meghívóban előre jelezte, hogy nem nyilvános 
ülés keretében kéri e pontot tárgyalni. 
  
 

2. napirendi pont 
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(Rieb György távozott. Az elnökség 6 taggal is határozatképes) 

  

3. napirendi pont 

  

Pusztai Csaba felkérte Csiba Pétert, hogy az SZT által hozott határozatokról tájékoztassa az 
elnökséget, illetőleg terjessze elő a javaslatokat, amelyeket az SZT az előző elnökségi ülés 
utáni ülésein hozott. 

  

Csiba Péter tájékoztatta az elnökséget, hogy az előző 2 SZT ülésen sportszakmai 
szempontból irányelveket fogadtak el, például a minősítés témában.  

A szakágak beszámolói elkészültek. Azokat publikáljuk a központi honlapon, és a 
beszámolókból egy kivonatot készít a sportszakmai alelnök a következő SZT-re, amely a 
közgyűlés elé is kerül.  

Előkészítettek egy sportdiplomáciai utazási tervet, amelyhez még a szakágak leadják a 
sportkoncepciós terveiket és a konkrét elvárásaikat a diplomaták felé, majd a következő 
SZT ülésen javaslatot készítenek az elnökség felé a 2007. évi sportdiplomáciai kiutazásokra. 
A sportdiplomáciai költségtervet leadták és kérik, hogy ezt emelje be a MAMS a 
költségvetésébe. 

A 2007. évi MAMS díjtáblát is elkészítették.  

Az alapkiírásokat minden szakág vezetője elküldi a Módszertani Bizottságnak, amelynek 
vezetője átnézve azokat megküldi a sportszakmai alelnöknek és így kerülhetnek 
publikálásra a honlapon.  

A sportbírói képzési tervet a következő SZT ülésre adja le a Sportbírói Bizottság.  

A rendelkezésre álló szakági versenynaptárakat elfogadták. A hiányzókat a következő SZT 
ülésen fogadják el. 
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Pusztai Csaba jelzi, hogy a költségvetés tervezéséhez fontos, hogy a versenynaptárakat 
ismerjük. Ahova a MAMS felügyelőket küld, azokkal számolnunk kell előre. 

  

Csiba Péter felkéri a bajnoki- és kupa eredményekkel kapcsolatban Majosházi Pétert, hogy 
az elnökséget is tájékoztassa az SZT ülésen elhangzottakkal kapcsolatban. 

  

Majosházi Péter tájékoztatja az elnökséget, hogy néhány kategóriában nincs még 
eredmény. A gyorsasági szakágban a Magyar Köztársaság Gyorsasági Motoros Nemzeti 
bajnoksága Superstock 600 és 1000 kategóriák eredménye még nem jutott el hozzá. 4 
kategóriában csak a „Legeredményesebb versenyző” cím adható. Ezek az enduro Magyar 
Köztársaság Nemzetközi Enduro Motoros Bajnoksága Nyílt II. o. E1, a motocross MAMS 
Országos Bajnokság II.o.250 és a supermoto MAMS Supermoto Utánpótlás Bajnoksága UP 
125-250 illetve UP 85 kategóriák. A MAMS Endurocross Bajnoksága 2. o. E1 kategóriájában 
a fellebbezés miatt az eredmény még nem végleges. 

  

Fontosnak tartja megjegyezni, hogy a jövőre nézve a bajnokságok állását a szövetségi 
nyilvántartásban folyamatosan frissíteni kellene és erre közösen kell kitalálni egy megoldást, 
hogy ki készítse ezt el, hiszen ebben az évben a 7 szakágban 77 kategória volt. 

  

Csiba Péter a 2005. évi eredményekkel kapcsolatban jelzi, hogy az SZT a korábbi ülésen 
javasolta, hogy a gyorsasági szakág elnökség által még el nem fogadott 2005. évi 
eredményét, amelyet a szakág bizottsága elfogadott, az elnökség fogadja el. 
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Felmerült a kérdés ezzel kapcsolatban, hogy a „Gyorsasági szakág legeredményesebb női 
versenyzője” cím szerepeljen-e hivatalos eredményként? 

Vita után Pusztai Csaba felkéri az elnökséget, hogy szavazzon, utólagosan beemeli-e a 
MAMS ezt a címet? 
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Pusztai Csaba kéri, hogy az SZT javaslataival kapcsolatban az elnökség hozza meg 
határozatait. 
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Pusztai Csaba kéri, hogy a hiányzó versenynaptárakat mielőbb juttassák el a szakág 
vezetők, hogy a költségvetés tervezhetőbb legyen. 
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(*1. sz. mellékletben csatolva) 

  

A MAMS díjtábla nem tartalmazza a biztosítások díját és a nemzetközi díjakat. A 
biztosításokkal kapcsolatban Pusztai Csaba felkéri a főtitkárt, hogy tájékoztassa az 
elnökséget az Allianz Biztosítóval folytatott tárgyalások eredményéről. 

  

Sutus-Juhász Tímea tájékoztatja az elnökséget, hogy a korábbi igényeket összevetve a 
biztosítónál sikerült elérni, hogy az élet-baleset biztosítás és a BBP díjai 2007. évre 
változatlanok legyenek. Egyetlen témában nem sikerült még a megegyezés, ez pedig a 
felelősség biztosítás a versenygépjárművekre. Itt sajnos az idei súlyos balesetek, ahol a 
felelősség biztosítás fedezi a kárigényt (Nyáregyházán történt bíró balesetnél közel 20 
milliós járadék alappal számol a biztosító, több verseny után késve vagy egyáltalán nem 
fizették be a felelősség biztosítást a rendezők, a leadott biztosítási listák nem megfelelőek 
voltak stb.) emiatt még nem döntött a felső vezetés ebben a díjban. Fontos, hogy együtt 
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tudjunk működni és ezért a rendezőink 2007. évben fokozott figyelmet kell, hogy 
szenteljenek ezeknek az adminisztrációs kényszereknek, mert több biztosítóval is folytatott 
tárgyalás után is csak az Allianz kínál teljes lefedettséget a szolgáltatások területén. Ahol 
magasabb szintű biztosításra van szükség egy-egy rendezvényen, ott is van lehetőség külön 
rendezői felelősségbiztosításra, ez is benne lesz a biztosító díjtételeiben. A díjak 
befizetésének rendjét pedig a rendezőknek be kell tartani és ezt a MAMS-nak meg kell tőlük 
követelni, ugyanis a MAMS-ot terheli felelősség, ha a hivatalos versenynaptárában szereplő 
versenyek után nem jut el a megfelelő díj és bizonylat a biztosítóhoz. 

  

Szakág létrehozása témában az alábbi határozatok születtek: 
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A túra motorosok ügye és a sport törvény rendelkező pontjai alapján szükséges 
felülvizsgálni az alapszabályunkat. 

  

Pusztai Csaba felkéri az elnökséget, hogy szavazzon a felülvizsgálatról. 
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Pusztai Csaba tájékoztatja az elnökséget, hogy az SZT által tartott beszámoló és a most 
meghozott határozatok tükrében a következő elnökségi ülésre elkészül egy költségvetési 



Magyar Motorsport Szövetség – 10. elnökségi ülés – 2006. december 11.           7/9. oldal 

 7 

terv, azonban tájékoztatja az elnökségi tagokat és a meghívottakat, hogy a költségvetési 
terv nélkül a 2007. évre nem vállalhatunk előre kötelezettséget. 

  

Nádasdi János megjegyzi, hogy takarékossági okokból kérte a FIM tavaszi 
munkaértekezletére a repülőjegyek és a szállások foglalását. 

  

Csiba Péter javasolja, hogy vegyék fel a kapcsolatot utazás szervező céggel és akkor még 
jobb feltételek mellett tudnának utazni. 

  

  

Az SZT a következő ülését január 10.-re tervezte és javasolják, hogy az elnökségi ülés is 
legyen most vele egy napon. 

  

Daragó István – kérése, hogy korábban kezdjük el az elnökségi ülést. 

  

Pusztai Csaba felkéri az elnökséget, hogy határozzon. 

  � � , � � � � , � � � � � � * + � - . % / $ � 0 �   $ � 1 � . � / $ � . 2 % . � � �
 3  � � � * + � - . � . � / $ � . 2 $ � � � . �  $ ( $  � $ 4 /  . � $ � 3 � 5 + * ( � � + �  � � � � * + � - . % = � - � �� � � � � > $ � # 0 � � � , - � � � � � � , % + �  
 � � � � � + � � = � � � . � $ � � 0 � � $ $ �  �  � + * ( � � + �  � 5 � 7= � - � � � � $   �  � � $ �  � �

 

  

  

4. napirendi pont 

 

Csiba Péter elmondja, hogy a MAMS hivatalos díjkiosztó rendezvény szervezésével 
megbízott cég nem vállalja ilyen rövid határidővel és ilyen keretek közt a lebonyolítást. 

  

Sasvári Sándor kéri, hogy ennek megfelelően akkor engedélyezzék, hogy ő külön szakági 
díjkiosztót tarthasson, mert ez már nevetséges. Folyamatosan kérdezgetik tőle, hogy mikor 
lesz, hol lesz és most ott állunk, hogy nincs rendezvény. 
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Hadnagy József felajánlotta, hogy ahol a dragbike díjkiosztója volt, ott meg lehet rendezni 
szekciós jelleggel, hogy egymás után a szakágak kiosztják a díjakat. 

  

Pusztai Csaba jelzi, hogy akkor marad a január 20-i időpont és ezt a határidőt igyekeznek 
tartani a lehetőségekhez mérten. 

  

  

5. napirendi pont 

  

Pusztai Csaba tájékoztatja az elnökséget, hogy a Fegyelmi Bizottság beküldte ugyan a 
beszámolóját, azonban a korábbi felkérés ellenére sem jelent meg személyesen. 

  

Nádasdi János sérelmezi, hogy nem születnek határozatok és a versenyzők és egyesületek 
olyan dolgokat engednek meg maguknak, ami felháborító. A Fegyelmi Bizottság pedig nem 
elég hatékony. Az írásos beszámolója is ezt mutatja. 

  

Pusztai Csaba kéri az elnökséget, hogy levonva a következtetéseket határozzon. 

  � � , � � � � , � � � � � � * + � - . % / $ � 0 �   $ � 1 � . � / $ � . 2 % . � �
 3  � � � * + � - . $ � � . � � � � % � %   � � � 0 . � � �  0 �  � : > 0 � � � � 8  . $ 
 > $ � � �

 

  

  

6. napirendi pont 

  

Dr. Rezes Zoltán javasolja, hogy a tagfelvételt a következő elnökségi ülésen tárgyalják, 
mivel csak az elnökségi ülés előtt volt érkezése megnézni a tagfelvételi kérelmet és hiányzik 
a kitöltött nevezői licenc igénylő lap és a 60 napnál nem régebbi nyilvántartási igazolás. 

  � � , � � � � , � � � � � � * + � - . % / $ � 0 �   $ � 1 � . � / $ � . 2 % . � �
 3  � � � * + � - . � . � / $ � . 2 $ � � � . �  $ ( $  � $ 4 /  . � $ 3 ' � 3 7 � � / � % + $ % 5 �  � � ) . � � � = � � �� $ . 8 � � ( - � � � % + - � � � � - � $ + * ( � � + �  � � � � * + � - . % = � - � � � � 0 � . � $ � > $ 4 / $ � � - � + �  � � + $/ % 0 � �  : 
  + # � � � � # �  + �
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7. napirendi pont 

  

  

Soós Géza – javasolja, hogy a díjkiosztón a sportbírók is kapjanak oklevelet elismerve az 
éves munkájukat. 

  

Majosházi Péter – kéri, hogy találjunk megoldást arra, hogy az verseny eredmények 
rendben bekerüljenek és azok folyamatosan rögzítve legyenek bajnokságonként. 

  

Daragó István – addig ne kapjon semmilyen kifizetést a sportfelügyelő, amíg nincs rendesen 
leadott jelentés és eredmény. 

  

Pusztai Csaba – egyetért vele és már korábban is jelezte, hogy csak az elvégzett munka és 
a rendesen, szabályosan bizonylatolt kifizetések szabályosak. Ennek megfelelően kell 
eljárni, így elkerülhető, hogy ne legyenek meg az eredmények. 

  

Több kérdés, előterjesztés nem volt. 

  

Pusztai Csaba bezárja az ülést. 

  

Jegyzőkönyvezte: 

Sutus-Juhász Tímea 

 

Hitelesítők: 

 

Daragó István                                Kökényesi György 

 


